
 

 

 

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-01-05   kl 12.00 

 

Närvarande:   Marianne Ek,         Jan Broqvist,                 Per Eriksen  

Monica Langerfors Bodin,          Gunhild Johansson,    Rose-Marie Lindh 

Leif Öjring.      

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen valde Rose-Marie att tillsammans med mötets ordförande justera 

dagens protokoll.   

 

§ 3.  Föregående mötesprotokoll Monica 

Protokoll från styrelsemöte 2016-12-08 genomgicks av Monica, godkändes och 

lades till handlingarna. 

   

§ 4.  Ekonomin Jan 

Jan presenterade en preliminär resultatrapport för 2016. Han påpekade 

särskilt att placeringskontot inte rörts under året utan fortfarande består av 

c:a 163 tkr. På privatkontot finns kr 10.629:-.   

 

§ 5.  Distriktsfrågor Marianne 

Inget att rapportera. 

 

§ 6.  KPR Rose-Marie och Monica 

Inget att rapportera 

 

§ 7.  Resor Gunhild 

Gunhild presenterade den planerade bussresan som går 4 maj till Värnamo, 

Fagerås och Jönköping. Anmälan ska göras till henne senast 4 april. 4 maj är 

styrelsens ordinarie mötesdag varför man beslutade att tidigarelägga mötet 

till 2 maj kl 13.00. 

 

§ 8.  Programgruppen Monica, Gunhild och Jan, rapport  

Monica omtalade att vårens program är utdelat.  I övrigt inget att rapportera. 

 

 

 



 

 

 

 

§ 9.  Seniorum Monica 

Problemet med internskötseln av Seniorum har lösts på bra sätt då Staffan 

Hedin åtagit sig uppgiften efter Inger Perfeldt.   

 

§ 10.  Medlemsfrågor Leif   

Leif meddelade att antalet medlemmar per 2016-12-31 blev 266 då ännu en 

medlem avlidit vilket gör 13 avlidna under året. 13 nya har tillkommit. 

 

§ 11.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Rose-Marie förväntar sig inte något större deltagarantal (60?) vid månads- 

mötet nästa vecka då många troligen avstår från januarimötet för att istället 

gå på årsmötet i februari.  

 

§ 12.  Lotterier Leif, Per, Jan 

Efter diskussion enades man om att c:a 8 vinster/ring är lagom då man vill 

undvika ”småkrafs”.  Marianne har beställt 4 brödlimpor som vinster från en 

hembagare.  2 sverigelotter/ring ska också ingå i lotteriet. Jan omtalade att 

han fått sig tillsänt ytterligare 100 sverigelotter.                                             

 

§ 13.  Planering inför årsstämman. Verksamhetsberättelse, budget, plan, 

blommor mm  

Genomgicks Mariannes förslag till verksamhetsberättelse som efter ett par 

smärre rättelser därefter fastslogs av styrelsen. Uppdrogs åt Jan att upprätta 

förslag till budget.  Pärmen med styrelsens originalprotokoll överlämnades 

till Jan fvb till revisorerna.  

Anders Ek ska vidtalas om ordförandeskap vid årsstämman och Monica LB 

föreslås som sekreterare tillika ljuständare vid parentationen, som ska hållas 

av kontraktsprost em. Leif Norrgård.  

Beträffande verksamhetsplan för 2017 hänvisas till vårens programblad.  

Höstprogrammet är inte utarbetat ännu. Se §14 nedan. 

En motion, som ska behandlas vid årsstämman, har inkommit. 

Förslag till förtroendemannalista genomgicks.  

 

§ 14.  Övriga frågor 

Då föreningen fyller 40 år i oktober beslutade styrelsen att en 40-årsfest 

ska hållas. Som tid och plats föreslogs lördagen den 14 oktober kl 16.00 på 

Stabygården med tre-rätters middag och lionsorkestern föreslås som 

underhållare. Uppdrogs åt Rose-Marie att kontakta Stabygården om datum 

och offert. Förslag till bjudningslista upprättades även. 

 

 

 



 

 

 

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls torsdag 9 februari kl 13.00 på Seniorum.   

 

Ordföranden tackade för visat intresse under mötet och hela terminen och 

avslutade mötet kl 13.15.  

 

 

Vid protokollet  Mötets ordförande        Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin  Marianne Ek Rose-Marie Lindh 


